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Ioan Munteanu, arhitectul-șef al 
Iașului, îi umilește zilnic pe ieșeni. 
Oamenii așteaptă și ani pentru 
eliberarea unui document și 
„cerșesc” o audiență pentru a-și 
rezolva problemele  

 
În municipiul Iași primează doar interesele șe-

filor administrației publice locale, și nu a cetățe-
nilor plătitori de taxe și impozite. Primăria Iași s-a 
transformat într-un mecanism prin care doar cei 
norocoși care au influență sau care cunosc per-
soane cu influență pot reuși să își construiască 
case sau să realizeze proiecte de investiții. De ce? 
Pentru că în alte cazuri documentele se elibe-
rează după mai bine de 6 luni sau chiar ani. Evi-
dent, Mihai Chirica cunoaște aceste lucruri, dar 
nu face nimic, pentru că inclusiv propriile interese 
primează înaintea alor cetățenilor.  

Ioan Munteanu, arhitectul-șef al 
Iașului, îi umilește zilnic pe ieșeni 
Ca să ajungi să vorbești cu arhitectul-șef al Ia-

șului, Ioan Munteanu – un funcționar public plătit 
din banii cetățenilor –, trebuie să îți faci progra-

mare, să te înscrii în audiență pe o listă care și așa 
nu se respectă și care nici nu ar trebui să existe. 
Oamenii trebuie primiți și trebuie să primească 
toate informațiile necesare. Oricum, în timpul 
așa-ziselor audiențe, arhitectul-șef Ioan Mun-
teanu nici nu este în birou, este la etaj prin biroul 
primarului Mihai Chirica. Este incredibil ce se în-
tâmplă. Oricine ar trebui să aibă posibilitatea să 
vorbească cu arhitectul-șef, dar el primește ieșe-
nii în audiență doar dacă îi convine proiectul, atât! 
Amintim că, înainte, orice ieșean putea solicita in-
formații și putea discuta în intervalul orar destinat 
publicului cu cei de la departamentul de urba-
nism. De câteva luni, acest lucru este imposibil. 
Orice om care vrea să îi ceară explicații sau infor-
mații cu privire la documentele pe care le aș-
teaptă de peste 6 luni sau ani și care zac în 
sertarele biroului lui Ioan Munteanu trebuie să se 
înscrie în audiență și doar dacă arhitectul-șef bi-
nevoiește și dacă speța îi convine, de abia atunci 
te primește. Practic, ori că te înscrii în audiență 
la primar ori că te înscrii în audiență la arhitectul-
șef Ioan Munteanu, e același lucru. Însă, dacă te 
numeri printre „norocoșii” care prind un loc să 
vorbească cu arhitectul-șef, problemele oricum 

nu ți le rezolvă. 
Deci, este cât se poate de clar că acest pro-

gram cu publicul este un mare fals, iar arhitectul-
șef primește în biroul său doar oameni cu 
probleme derizorii, pentru tonete, case, însă in-
vestitorii care vor să implementeze în Iași pro-
iecte mari, aceștia sunt amânați sau, și mai rău, 
nu sunt băgați în seamă. Totul nu este altceva 
decât o bătaie de joc pe nervii și banii oamenilor. 
Dar, pentru Ioan Munteanu, arhitectul-șef al Iașu-
lui, este simplu să stea într-un birou, să primească 
salariu de la stat, zile libere și concedii plătite, 
fără să facă nimic.  

În birourile de la Urbanism sunt certificate 
care așteaptă de mai bine de 6 luni să fie întoc-
mite, avize de oportunitate care sunt aprobate de 
8 luni și care nu sunt redactate. În ceea ce pri-
vește autorizațiile de construire, nici nu mai în-
cape discuție, acestea sunt SF-uri, iar când este 
câte o autorizație eliberată, sigur e a vreunui prie-
ten de-al primarului Mihai Chirica sau a vreunei 
persoane cu influență. Rar se întâmplă în Primăria 
Iași să fie eliberată vreo autorizație.  

De exemplu, un investitor din Iași așteaptă de 
peste 8 luni o autorizație de construire. Acesta a 

Ioan Munteanu, arhitectul-șef al 
Iașului – șpagă, incompetență sau 
trafic de influență? Ieșenii sunt umiliți 
zilnic de administrația publică locală
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povestit reporterilor BZI că a încercat să vor-
bească cu arhitectul-șef Ioan Munteanu, însă nu 
a avut nicio șansă să intre în biroul lui. Menționăm 
că ieșeanul își dorește să își păstreze anonimatul 
ca funcționarii din primărie să nu se răzbune pe 
el și să fie nevoit să mai aștepte alte 8 luni pentru 
eliberarea documentelor.  

„Eu aștept pentru eliberarea unei autorizații 
de construire de mai bine de 8 luni. Nu mai zic, 
pentru PUZ am așteptat 5 ani. Am încercat să 
intru la arhitectul-șef să vorbesc cu el, să îl întreb 
de ce durează atât de mult, dar aici e, mai nou, cu 
programare. Trebuie să te înscrii în audiență, și 
dacă vrea, te primește, dacă nu, aștepți mult și 
bine un răspuns. Este cea mai mare bătaie de joc 
posibilă. În țările civilizate există o corespondență 
verbală, față în față, telefonică, prin e-mail, prin 
orice, doar ca lucrurile să funcționeze. La Primă-
ria Iași, când auzi că ai nevoie de o hârtie, îți vine 
să abandonezi tot proiectul. Nu au oameni? Să an-
gajeze, că doar aparatul administrativ și econo-
mia orașului funcționează cu banii din privat, cu 
taxele și impozitele plătite de «proști» și cu in-
vestițiile din mediul privat. Primăria Iași doar con-
sumă, nu face altceva. Dar se cunoaște că, dacă 
vrei să faci ceva, trebuie șpagă, trebuie influență, 
trebuie să cunoști pe cineva, altfel, stai ca prostul 
și aștepți mult și bine. Nu se respectă termenele 
de eliberare, nu se respectă nimic. Urbanismul din 
primărie e un sat fără câini, nimeni nu face nimic, 
stau pe scaun, beau cafele și-și iau pauze sau 
muncesc pentru primar sau pentru alții aduși de 
el. Nu există în Primăria Iași respectarea vreunui 
termen, și asta se poate verifica ușor”, a spus in-
vestitorul din Iași.  

În acest sens, ne întrebăm: de ce Ioan Mun-
teanu, arhitectul-șef, își bate joc de oameni, de 
oraș și de mediul de afaceri din Iași? Să înțelegem 
că autorizațiile sau documentele, în general, se 
eliberează doar pe bază de influență? De șpagă? 
Pentru că, legal, nu se eliberează niciun document 
în Primăria Iași.  

Să înțelegem că arhitectul-șef face trafic de 
influență sau ia șpagă pentru fiecare act care iese 
din primărie? De ce în timpul pandemiei certifica-
tele de urbanism, autorizațiile de construire, avi-
zele de oportunitate și altele puteau fi emise 
online iar acum funcționarii publici își bat joc pe 
banii oamenilor? 

Este clar că este mai posibil să câștigi la loto 
decât să apuci ziua în care Primăria Iași îți elibe-
rează documentele solicitate.  

Ieșenii pot trimite reclamații la 
Inspectoratul de Stat în Construcții! BZI 
vă oferă toate informațiile necesare, 
documentele trebuie doar completate 
Pentru toți ieșenii care doresc să le fie elibe-

rate documentele de funcționarii Primăriei Muni-
cipiului Iași: trebuie să se facă o reclamație / 
plângere către Inspectoratul de Stat în Construc-
ții. Aceștia sunt obligați prin lege să răspundă so-
licitărilor și, implicit, să dea amenzi primăriei 
pentru nerespectarea termenelor de eliberare a 
documentelor. Cotidianul BZI vă pune la dispoziție 

formularele tip care doar trebuie completate și 
trimise pe adresa: iasi@isc.gov.ro. Trebuie să 
aveți în vedere că ISC Iași este condus de un PNL-
ist, dar, dacă considerați că reclamațiile / sesiză-
rile nu vă sunt luate în seamă, le puteți trimite 
către aparatul central al Inspectoratului de Stat 
în Construcții, la adresa: isc@isc.gov.ro. Cei de la 
București îi vor verifica și pe cei de la Iași, dar și 
pe cei de la primărie.  

Menționăm că mai mulți investitori au făcut 
inclusiv plângeri penale pentru abuz în serviciu, 
pentru că la Primăria Iași este o mare bătaie de 
joc. Este inadmisibil ca un funcționar public, pre-
cum Ioan Munteanu, să facă propriile reguli, pen-
tru că oricum primarul Mihai Chirica nu 
controlează nimic, iar în primărie, fiecare angajat 
face ce vrea și când vrea.  

Ieșeni, pentru nerespectarea termenelor și 
pentru neeliberarea certificatului de urbanism, se 
emit amenzi între 10.000 de lei și 30.000 de lei.  

„Disp. Art. 26 al. 1 lit. H) din Legea nr. 50/1991, 
conform cărora: «(1) Constituie contravenții ur-
mătoarele fapte, dacă nu au fost săvârșite în ast-
fel de condiții încât, potrivit legii, să fie 
considerate infracțiuni: ,,(...) h) neemiterea certi-
ficatelor de urbanism în termenul prevăzut la art. 
6 alin. (2), precum și emiterea de certificate de ur-
banism incomplete ori cu date eronate, care nu 
conțin lista cuprinzând avizele și acordurile legale 
necesare în raport cu obiectivul de investiții sau 
eliberarea acestora condiționat de elaborarea 
prealabilă a unei documentații de urbanism sau a 
oricăror documentații tehnice de definire a sco-
pului solicitării, cu depășirea termenului legal, sau 
refuzul nejustificat ori condiționarea furnizării in-

formațiilor de interes public prevăzute la art. 6 
alin. (1)”»”, se arată în lege.  

În ceea ce privește depășirea termenului legal 
de emitere a avizelor, Primăria Iași, funcționarii 
publici individual, arhitectul-șef și, bineînțeles, 
primarul Mihai Chirica pot plăti amenzi cuprinse 
între 10.000 de lei și 20.000 de lei.  

„Disp. Art. 26 al. 1 lit. m) din Legea nr. 50/1991, 
conform cărora: «(1) Constituie contravenții ur-
mătoarele fapte, dacă nu au fost săvârșite în ast-
fel de condiții încât, potrivit legii, să fie 
considerate infracțiuni: ,,(...) m) depăşirea terme-
nului de 15 zile pentru emiterea avizelor şi acor-
durilor necesare în vederea autorizării lucrărilor 
de construcţii, conform prevederilor art. 7 alin. 
(20), precum și emiterea de avize incomplete sau 
cu date eronate, cu depășirea termenului legal, 
sau refuzul nejustificat ori condiționarea furnizării 
informațiilor de interes public prevăzute la art. 6 
alin. (1)”»”, se arată în lege. 

Și pentru neeliberarea autorizațiilor de con-
struire, Primăria Iași riscă amenzi între 10.000 de 
lei și 30.000 de lei.  

„Dispozițiile Art. 26 al. 1 lit. H^1) din Legea nr. 
50/1991, conform cărora: «(1) Constituie contra-
venții următoarele fapte, dacă nu au fost 
săvârșite în astfel de condiții încât, potrivit legii, 
să fie considerate infracțiuni: ,,(...) h^1) neemite-
rea avizelor și autorizațiilor de construire în ter-
menul prevăzut de prezenta lege, precum și h^2), 
refuzul nejustificat de emitere a autorizației de 
construire / desființare și / sau a certificatului de 
urbanism în termenul prevăzut de lege pentru do-
cumentațiile complete”»”, se mai arată în lege.  

Sorin PAVELESCU
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La niciun an de când drumul ju-
dețean DJ 207A a fost modernizat de 
către Consiliul Județean Iași, prin Di-
recția Județeană de Drumuri și Po-
duri Iași, acesta s-a prăbușit. Artera 
leagă județul Iași de județul Neamț, 
iar lucrările au costat peste 1,7 mi-
lioane de euro. Însă, nimeni nu își 
asumă greșelile din teren.  

Costel Alexe a mințit? 
Specialiștii susțin  
că terenul predispus  
să se prăbușească s-a văzut 
în studiul geotehnic 
 Este incredibil cum în județul 

condus de Costel Alexe (PNL) dru-
murile se prăbușesc iar nimeni nu 
este tras la răspundere. Cum este 
posibil ca instituțiile publice să plă-
tească milioane de euro pe lucrări, 
studii de fezabilitate și studii geo-
tehnice făcute cu ochii închiși, fără 
ca nicio autoritate să nu ia măsuri? 
Cel mai concret caz este cel de la 
Stroiești, comuna Sinești, de pe DJ 
207A. Deși este cât se poate de clar 
faptul că ori studiile geotehnice fă-
cute de firma de casă a PNL – și 
anume Geo Myke SRL, controlată de 
Dragoș Ciopate – nu au fost realizate 
conform cerințelor ori chiar Costel 
Alexe a grăbit lucrările și a refuzat 
realizarea lor în condiții optime. Ni-
meni nu este tras la răspundere sau 
nimănui nu i se cer explicații.  

Drumul județean DJ 207A riscă 
să se prăbușească complet în orice 
moment, iar conducerea Consiliului 
Județean, în persoana președintelui 
Costel Alexe, nu își asumă nicio res-
ponsabilitate. Reporterii BZI au luat 
legătura cu Mugurel Ovidiu Laicu, di-
rectorul DRDP Iași, cu privire la pro-
blemele de pe drumul DJ 207A. 
Acesta a transmis clar reporterilor 
BZI faptul că, printr-un studiu geo-
tehnic realizat corect, era imposibil 
să nu se vadă fâșia de nisip cu apă 
și, implicit, fragilitatea versantului.  

„La Sinești, au spus povești ne-
muritoare, că nu s-a văzut din stu-
diul geotehnic. Studiu geotehnic se 
face pe tot traseul, nu se face punc-
tual, și arată foarte clar situația de 
acolo. Să arate studiul geotehnic, 
acolo se vede foarte clar că sunt 
niște pământuri sensibile, nisipoase, 

cu pânza freatică deasupra. Atunci, 
Costel Alexe trebuia să vină să facă 
niște lucrări pe DJ 207A, să solicite 
prin caietul de sarcini pentru firma 
de proiectare să includă lucrări pen-
tru a putea stabiliza terenul acela ni-
sipos și pentru captarea apelor. 
Trebuiau drenuri care să capteze 
apele, să le dirijeze de acolo, să sta-
bilizeze pământul nisipos cu balas-
tru, cu ciment, cu alte lucruri și, 
bineînțeles, piloni forați, ca să nu 
mai fie alunecări. Sunt lucrări geo-
tehnice, așa se numesc. Dar ce să 
discuți cu omul acesta (n.r. – Costel 
Alexe)? S-a «capsulat» drumul, așa 
cum spun ei. S-a etanșeizat, nu cap-
sulat – capsulat, în capul lor. Aici se 
etanșeizează ca să nu pătrundă 
apele meteorice, să ajungă în terenul 
de fundare. Deci, normal, când s-a 
pus balastru, piatră spartă și asfalt 
peste nisip, nisipul acela nu mai re-
zistă. Ca să înțelegeți mai bine me-
canismul, de exemplu: dacă mâinile 
mele rezistă să ridice 30 de kilo-
grame, în momentul în care mă pune 
să ridic 100 de kilograme și mai trece 
și încă unu pe deasupra mea cu încă 
20 de kilograme, e clar că cedez, îmi 
cedează picioarele. Așa s-a întâm-
plat și acolo, pe DJ 207A. Acolo, la 
Sinești, nu era o capacitate por-
tantă. Acolo, când au pus piatră, ba-
lastru și asfalt și a mai trecut și 
traficul de deasupra, nisipul ăla cu 
apă nu a mai rezistat, a cedat, a in-
trat în piatră, a infestat-o, a refulat 
și a făcut acele cratere acolo. Cei de 
la studiu geotehnic, bănuiesc, că au 
prevăzut treaba asta, iar Costel 
Alexe trebuia să ia măsuri în proiect, 
cu piloți forați, cu drenuri, cu stabi-

lizarea terenului și cu tot felul de lu-
cruri, astfel încât să poată elimina 
aceste situații. Dar el nu a luat nicio 
măsură, el face ce face după capul 
lui acolo și crede că la drumuri na-
ționale poate să facă ce face el la 
drumuri județene. El să își asume 
treburile lui”, a spus Ovidiu Mugurel 
Laicu, directorul DRADP Iași.  

Președintele Consiliului 
Județean Iași, Costel Alexe, 
a susținut că nu știa  
de alunecările de teren  
Amintim că, atunci când repor-

terii BZI l-au întrebat pe Costel Alexe 
dacă prin studiile geotehnice efec-
tuate de firma Geo Myke SRL s-a 
văzut porțiunea de apă și nisip de la 
adâncimea de 7 metri și dacă s-ar fi 
putut preveni alunecările de pe DJ 
207A, acesta a transmis că studiile 
nu au reliefat probleme. Mai mult, 
acesta a luat apărarea firmei 
agreate de PNL, care a întocmit pro-
iectul tehnic și studiile de fezabili-
tate și geotehnice de pe DJ 207A.  

„Lucrările de asfaltare pe DJ 
207A, executate de S.C. DANLIN XXL 
S.R.L., în baza contractului nr. 
6100/22.09.2022, au fost realizate 
fără impedimente privind stabilita-
tea versanților, drumul fiind utilizat 
constant în trecut. Studiile geoteh-
nice efectuate în cadrul proiectării 
nu au relevat probleme majore le-
gate de stabilitatea versanților, iar 
drumul, utilizat de mult timp ca 
scurtătură între județul Iași și orașul 
Roman, nu a înregistrat incidente 
geotehnice. Conform datelor și hăr-
ților geotehnice disponibile, ampla-

samentul drumului DJ 207A nu se 
află în zone cu pământuri sensibile 
la umezire. Din păcate, în iulie 2024, 
în urma unor fenomene meteorolo-
gice extreme, au avut loc alunecări 
de teren care au afectat drumul. 
Acest fenomen nu poate fi atribuit 
nici proiectantului, nici executantu-
lui, fiind calificat drept un fenomen 
natural excepțional. Trebuie subli-
niat faptul că DJADP Iași a acționat 
prompt, implementând măsurile dis-
ponibile pentru a asigura continuita-
tea traficului auto în zonă, în vederea 
prevenirii întreruperii circulației pe 
acest drum esențial, astfel încât să 
asigurăm și siguranța ieșenilor și a 
tuturor participanților la trafic”, a 
declarat atunci Costel Alexe, preșe-
dintele CJ Iași. 

În cazul în care dețineți informa-
ții, documente sau cunoașteți situa-
ții prin care organizațiile politice, 
primăriile sau firmele de casă ale 
partidelor profită din plin de banii 
publici, fac jonglerii cu contracte, 
așteptăm documente, informații și 
detalii pe adresa de e-
mail: anchetabzi@gmail.com. Men-
ționăm că vom păstra 
confidențialitatea și că vom verifica 
fiecare situație. 

Practic, Costel Alexe dă vina pe 
vremea extremă, și nu pe faptul că 
nu a ținut cont de studiile geoteh-
nice. Atunci, ne întrebăm: oare Cos-
tel Alexe minte? Contrar celor 
declarate de acesta, specialiștii sus-
țin că vulnerabilitatea versantului 
unde se află DJ 207A trebuia văzută 
prin studiul geotehnic.  

Alexandra MAISNER

Costel Alexe ascunde greșelile grave ale firmei de casă a PNL, 
Geo Myke, după prăbușirea drumului județean DJ 207A. 
Specialist: „Studiul geotehnic trebuia să arate clar situația”
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Proprietarul unui autoturism marca Tesla a 
avut nevoie, în timpul călătoriei sale, să facă o 
oprire în comuna Lespezi pentru a-și alimenta 
mașina electrică. Odată ajuns la stația de încăr-
care din fața Primăriei Lespezi, cu o autonomie 
de 13 kilometri, acesta a realizat că pompele nu 
funcționează. Nemulțumit de situația în care a 
fost pus, acesta a postat pe TikTok întreaga lui ex-
periență. Ulterior, acesta a fost amenințat de 
către o persoană de la primărie ca să „dea” video-
clipurile „jos”.  

Stația electrică din comuna Lespezi  
i-a dat mari bătăi de cap  
șoferului de mașină Tesla  
Alfred Koczynski a postat pe TikTok, în seara 

de 20 ianuarie 2025, două videoclipuri în care po-
vestea cum a fost nevoit să oprească la stația de 
încărcare a mașinilor electrice din comuna Les-
pezi pentru a-și încărca autoturismul, dar acestea 
erau nefuncționale. Acesta se ocupă cu printarea 
3D și trebuia să se vadă cu un partener. Pus în 
acea situație neplăcută, Alfred a hotărât să își 
spună întâmplarea online.  

„Nu știu cine este primar în comuna asta, însă 
stația aceasta de încărcare nu are nicio treabă și, 
cel mai probabil, este luată pe fonduri europene. 
Spre exemplu, niciun led nu funcționează, dar 
contorul funcționează și merge de rupe, adică el 
înregistrează ceva curent de pe undeva, dar de la 
stația asta, nu. Poți să apeși pe orice pistol de în-
cărcare, că nu îți bagă. Pe aplicație arată că este 
liberă, dar nu funcționează. Tot ceea ce funcțio-
nează este ca să îți faci cont. Și acum, eu am 
range pe mașină 13 kilometri. Ce vină am eu că 
ăștia sunt hoți? Am sunat la firma ce se ocupă de 
stația electrică și nu se pot conecta pe ea ca să 
dea o resetare. Am range 3 kilometri. Mă ocup cu 

printare 3D, trebuia să mă văd cu un partener, 
acum, aștept platforma, să ajung la prima stație 
din apropiere care, probabil, este în Suceava. 
Deci, acum am de plătit o platformă să merg toc-
mai până în Suceava, pentru că asta vrea primăria 
din Lespezi, să fure curent. Oricum, nu știu ce ma-
șini electrice sunt pe aici, e prea pustiu totul”, a 
precizat Alfred Koczynski în clipurile postate pe 
TikTok.  

Proprietarul autoturismului Tesla a fost nevoit 
să apeleze la o platformă pentru a ajunge la ur-
mătoarea stație de încărcare disponibilă, aceasta 
fiind la Suceava. Cu o autonomie de 0 kilometri, 
acesta a reușit să ducă mașina la o stație de în-
cărcare funcțională.  

După ce a postat pe internet,  
șoferul mașinii Tesla susține că a fost 
amenințat să dea videoclipurile jos 
Alfred Koczynski a postat în aceeași seară al 

treilea videoclip, în care le oferea urmăritorilor săi 
un update cu privire la situația lui. O persoană de 
la Primăria Lespezi ar fi venit în ajutorul acestuia 
și a încercat să îi arate că, orice i-ar face stației, 
aceasta nu funcționează. Alfred a precizat în cli-
purile sale că a luat legătura cu firma de care 
aparțin aceste stații. Este vorba despre firma 
Electromagnetica. Odată ce a luat legătura cu 
aceștia, reprezentanții firmei i-ar fi transmis că 
problema este de la primărie, și nu de la ei.  

„A venit cineva de la primărie și a deschis 
acolo stația ca să îmi arate mie că dă câteva si-
guranțe în sus și în jos și nu funcționează nimic. 
Dacă era o stație privată de la o firmă privată, care 
au venit și au montat-o acolo, cu siguranță, pri-
măria nu avea această cheie să deschidă stația, 
să umble, efectiv, înăuntru. Eu am sunat la firma 
respectivă, și în Suceava, și în alte orașe. Aceste 

stații au fost luate pe fonduri europene și, apa-
rent, cea din Lespezi a fost scoasă din funcțiune 
100% de primărie. Am fost amenințat să dau cli-
purile jos. Acum (n.r. – luni, 20 ianuarie 2025) a 
venit la mine domnul ăsta, să-mi zică să șterg cli-
purile, pentru că, cică, ține de primarul precedent. 
I-am spus că nu o să șterg clipurile, pentru că eu 
am de plătit o groază de bani. Nici nu știu dacă 
pot să urc mașina pe platformă, pentru că nu mai 
am baterie deloc. Ei au deconectat stația luată 
prin fonduri europene și ei dau vina pe cei de la 
firma Electromagnetica, deși ei au spus că este 
vina primăriei. Eu nu o să șterg nimic”, a adăugat 
Alfred Koczynski în clipul său de pe TikTok.  

Alfred mărturisește pe contul său că persoana 
care a venit din partea primăriei l-ar fi amenințat 
să dea jos videoclipurile de pe TikTok pentru că 
stațiile au fost montate pe mandatul fostului pri-
mar al comunei Lespezi, Ioan Lazăr. Proprietarul 
mașinii marca Tesla a fost nevoit să apeleze la o 
platformă, rămas cu o autonomie de 0 kilometri. 
Acesta a ajuns la stațiile de încărcare de la Hotelul 
Bucovina, din Suceava, unde a reușit să își alimen-
teze mașina, dar, în continuare, consideră că sta-
ția a fost deconectată de către primărie. 

„A fost achiziționată printr-o hotărâre de Con-
siliul Local, aprobată de Consiliul Local și cumpă-
rată de comuna Lespezi. Nu au fost organizate 
licitații, a fost o achiziție directă, inițiată de fostul 
primar, Ioan Lazăr. Sigur, ea este funcțională. A 
fost o avarie aseară (n.r. – luni, 20 ianuarie 2025) 
la dânsa, dar nu înțelegem ce s-a întâmplat. Tre-
buie să vină firma care se ocupă de mentenanța 
ei, să vadă despre ce este vorba. Tot de la cei de 
la Electromagnetica a fost cumpărată și stația. Nu 
știu cât a costat, dar aproximativ 20.000 de euro. 
Acum 3 sau 4 ani a fost montată stația. Nu este 
luată prin fonduri europene, cum a menționat acel 
tiktoker. A fost făcut un discount la stație pentru 
că noi am avut atunci o extindere pentru ilumina-
tul stradal. Deci, trebuie să funcționeze, astăzi 
(n.r. – marți, 21 ianuarie 2025) trebuie să vină ci-
neva de la firma care se ocupă de mentenanță, să 
vadă despre ce a fost avaria”, a declarat Alexandru 
Marcu, primarul comunei Lespezi.  

Stația de încărcare a mașinilor electrice a fost 
achiziționată cu 102.500 de lei, fără TVA.  

Reporterii BZI l-au contactat și pe fostul pri-
mar al comunei Lespezi, Ioan Lazăr, însă acesta 
nu a răspuns apelurilor. În plus, reporterii BZI au 
încercat să-l contacteze și pe responsabilul sta-
țiilor de încărcare electrică din acea zonă, Mihail 
Roșoagă, de la firma Electromagnetica, însă 
acesta nu a răspuns apelurilor.  

Stația de încărcare a mașinilor electrice din 
comuna Lespezi ar trebui să fie remediată în cel 
mai scurt timp de către cei care se ocupă de men-
tenanță.  

Paula IANUȘ

Un proprietar al unui autoturism marca Tesla, nemulțumit că 
stația electrică din comuna Lespezi nu funcționează. Acesta a 
fost obligat să ajungă la destinație cu mașina pe platformă
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Firma Romkor dă țepe pe bandă 
rulantă, iar printre cei păgubiți  
este și un ieșean. După ce a reclamat 
la companie că a primit un produs 
defect, administratorul  
l-a amenințat pe client 

 
Clientul din Iași a primit un dozator de apă pe 

17 ianuarie 2025, după ce a plătit 3.700 de lei pe 
el. Doar că acesta era complet inutilizabil, deoa-
rece era folosit și defect. Bărbatul a sunat la firmă 
pentru a face retur, însă totul a luat o întorsătură 
neașteptată. 

Țepe, date de firma Romkor 
Bărbatul din Iași a cumpărat săptămâna tre-

cută un dozator cu filtru de apă de la firma Rom-
kor International, însă a avut o surpriză când a 
primit pachetul. A chemat un specialist să îl mon-
teze, însă aparatul era defect. În Iași există și alte 
firme cunoscute pentru țepele date.   

„Am achiziționat de la Romkor International un 
filtru de apă, în valoare de 3.750 lei. Produsul mi-
a fost livrat cu ambalajul intact, însă, la deschide-
rea acestuia, am constatat că filtrul era lovit, 
spart, rupt și plin de apă, ceea ce indică faptul că 
a fost utilizat anterior. Am contactat firma pentru 
a semnala problema și pentru a solicita soluțio-
narea situației. În loc să primesc suport, am fost 
acuzat că aș fi comandat produsul pentru a sus-
trage piese. Este de menționat că domnul care 

urma să instaleze filtrul este martor și poate con-
firma starea defectuoasă a produsului la momen-
tul livrării”, povestește cetățeanul din Iași, care a 
achiziționat produsul. 

Ieșeanul a sunat la firmă pentru a returna pro-
dusul, așteptându-se că totul va decurge normal. 
Dimpotrivă, a fost acuzat că el ar fi deteriorat apa-
ratul și i s-au cerut 1.100 de lei pentru reparații. Pe 
pagina de Facebook și Google a firmei Romkor 
sunt mai multe recenzii negative, în care oamenii 
povesteau exact aceeași situație. Au primit pro-
dusul defect, după care li s-au cerut despăgubiri, 
deși erau nevinovați. 

„Am sunat la firmă și mi-a răspuns adminis-
tratorul, mi-a transmis că, dacă returnez produ-
sul, trebuie să îl reambalez corespunzător (deși 
acesta a fost trimis în ambalajul lor original, care 
era intact la primire). Mai mult, mi s-a spus că 
orice eventuale daune vor fi imputate mie, ceea 
ce consider că este total incorect și abuziv, având 
în vedere că produsul era deja deteriorat la mo-
mentul livrării. Mai mult, a început să îmi adreseze 
tot felul de cuvinte jignitoare și amenințări, avea 
o atitudine golănească, că o să o încurc dacă nu 
îi plătesc tot eu 1.100 de lei pentru reparații. Așa 
ceva este incredibil”, a mai precizat clientul din 
Iași. 

A făcut plângere la ANPC 
Bărbatul a înaintat și o reclamație către ANPC, 

în speranța că instituția îl va ajuta în acest caz. 

Mai mult, patronul firmei a avut o atitudine agre-
sivă la adresa clientului. ANPC cercetează și alte 
cazuri similare la Iași. 

„Ulterior, am văzut că nu mă înțeleg cu el, am 
făcut și plângere la ANPC, iar mai târziu am des-
coperit că mai sunt și alți oameni care au pățit la 
fel, pentru că au scris la recenziile companiei. 
Sunt niște șarlatani care încearcă să facă bani de 
pe urma oamenilor. Acum aștept să îmi primesc 
banii mei înapoi, pentru produs”, a încheiat clien-
tul. 

În urma sesizării făcute, ieșeanul își va primi 
banii înapoi. Firma Romkor este deținută de Ro-
xana și Doru Țuțoveanu și are sediul în localitatea 
Voluntari. 

„Clientul nostru din Iași v-a transmis o mul-
țime de lucruri false. Aparatul nu a ajuns la el de-
fect, ci lovit. Noi am solicitat clientului să trimită 
aparatul bine ambalat pentru a nu mai apărea alte 
lovituri / daune suplimentare față de cele cu care 
a ajuns la el, clientul nostru. Aparatul a ajuns la 
noi, a fost filmat procesul de desfacere și nu pre-
zenta lovituri / daune suplimentare față de cele 
sesizate de către client, cu mențiunea că acesta 
nu ne-a înapoiat butelia de CO2 pe care a primit-
o într-un colet separat, cu statusul «livrat» și 
«confirmat». În concluzie, în perioada următoare, 
clientul își va primi banii, integral, înapoi”, a trans-
mis Doru Țuțoveanu, unul din patronii firmei Rom-
kor. Firma Romkor s-a obișnuit să dea țepe la 
clienți, fără să fie trasă la răspundere.  

Petronel ȘTEFAN

Țepe pe bandă rulantă, date de firma Romkor! 
Un ieșean a cerut returnarea unui produs defect, 
însă a fost amenințat de către administrator
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Începând cu data de 8 februarie 
2025, Grădina Botanică „Anastasie 
Fătu” din Iași va deschide porțile 
pentru cea de-a 50-a ediție a expo-
ziției de plante exotice, care va dura 
până pe 9 martie, până la ora 17:00. 

Au început pregătirile 
pentru cea de-a 50-a 
expoziție de plante exotice 
la Grădina Botanică din Iași 
 Această expoziție va aduce în 

prim-plan colecții științifice de 
plante exotice, unele dintre ele fiind 
cultivate de mai bine de 50 de ani în 
complexul de sere al Grădinii Bota-
nice „Anastasie Fătu” din Iași. 

„Este vorba despre cea de-a 50-
a ediție a expoziției de plante exo-
tice, care va debuta pe 8 februarie, 
la ora 11:00, și va dura până pe 9 
martie, la ora 17:00. Cu prilejul aces-
tui eveniment, vor fi expuse colecții 
științifice de plante exotice, printre 
care se va regăsi colecția noastră de 
azalee și camelii, care este una din-
tre cele mai reprezentative”, spune 
Cătălin Tănase, directorul Grădinii 
Botanice „Anastasie Fătu” din Iași. 

Una dintre colecțiile de top este 
cea de azalee și camelii, care sunt 
specii lemnoase provenite din sud-
estul Asiei, incluzând China, Coreea 
și Japonia. 

„Azaleele și cameliile sunt plante 
lemnoase, iar aceste specii au fost 
cultivate în Grădina Botanică „Anas-
tasie Fătu” din Iași de peste 50 de 
ani. De aceea, unele exemplare au 
înălțimi de peste 30 de metri și se 
aseamănă cu cele întâlnite în habi-
tatele lor naturale”, explică Cătălin 
Tănase, directorul Grădinii Botanice 
„Anastasie Fătu” din Iași. 

În ceea ce privește azaleele, co-
lecția include două specii și 25 de 
varietăți horticole, în timp ce came-
liile sunt reprezentate de două spe-
cii și 10 varietăți horticole. Aceste 
plante necesită condiții de îngrijire 
speciale, dat fiind faptul că azaleele, 
în special, provin din zone subtropi-
cale, iar cameliile, din regiunile tro-
picale și subtropicale ale Asiei. 

„Cameliile provin din zonele tro-
picale și subtropicale ale Asiei și, ca 
și azaleele, au nevoie de condiții 
speciale de îngrijire în spații prote-

jate. Aceste condiții includ o umidi-
tate atmosferică ridicată și o umidi-
tate a solului de peste 60%, pe care 
o asigurăm prin ploaie artificială, 
ceață artificială și udare directă. De 
asemenea, temperatura nu trebuie 
să depășească, indiferent de ano-
timp, 22-25 de grade Celsius. Prin 
urmare, este necesar să reglam con-
stant temperatura, iar vara, prin 
udare, reducem temperaturile ridi-
cate. Un alt factor esențial este pH-
ul solului, care trebuie să fie foarte 
acid, având valori între 5 și 5,5. Am 
menționat aceste aspecte pentru a 
sublinia că amestecul de sol pe care 
îl pregătim este unul natural, iar 
toate aceste elemente sunt esen-
țiale pentru menținerea în cultură a 
acestor specii și varietăți horticole”, 
adaugă Cătălin Tănase, directorul 
Grădinii Botanice „Anastasie Fătu” 
din Iași. 

În plus față de aceste specii em-
blematice, expoziția va aduna plante 
din zonele calde ale globului. Vor fi 
expuse plante din zonele tropicale și 
subtropicale, inclusiv plante sucu-
lente din regiunile aride, precum și 
cactuși din America Centrală, care 
vor fi prezentați în compartimentul 
din serele noi. 

„Vor fi expuse plante din toate 
zonele calde ale globului, inclusiv din 
zona tropicală și subtropicală, iar 
printre acestea se vor număra și 
plante suculente, care sunt speci-
fice regiunilor aride și, sigur, din 
America Centrală, o serie de cactuși 
care se găsesc în compartimentul 
din serile noi”, adaugă Cătălin Tă-
nase, directorul Grădinii Botanice 
„Anastasie Fătu” din Iași. 

O altă noutate importantă a edi-
ției din acest an o reprezintă colec-
ția de plante fără rădăcini sau 
aeriene, care va fi expusă și care a 
fost extinsă față de ediția prece-
dentă. 

„Noi am prezentat, pentru prima 
dată, anul trecut într-o dioramă, la 
ediția din 2024, anul acesta, o parte 
din aceste plante vor fi remarcate, 
fiind mult mai dezvoltate, și sper să 
se rețină ideea că acele plante înflo-
resc o singură dată în viață, de obi-
cei, după zeci de ani, după care mor. 
Probabil, cel mai reprezentativ 

exemplu din această categorie este 
ananasul, este vorba despre anana-
sul sălbatic și de speciile înrudite cu 
acesta”, a precizat Cătălin Tănase, 
directorul Grădinii Botanice „Anasta-
sie Fătu” din Iași. 

Evoluția expoziției de 
plante exotice din Grădina 
Botanică, o călătorie 
printre culori și tradiții 
Expoziția de plante exotice din 

Grădina Botanică are o istorie bo-
gată, care a început cu azaleele și 
cameliile, două specii ce încântau 
prin frumusețea și cromatica lor vi-
brantă. 

„Pentru că primele plante care 
au fost expuse au fost azaleele și ca-
meliile, până în 2007, expoziția s-a 
numit Expoziția de Azalee și Camelii 
și era organizată în compartimentul 
5 din serele vechi, atunci, serele noi 
nu existau. Plantele impresionau 
prin numărul de flori și prin această 
cromatică foarte vie”, explică Cătălin 
Tănase, directorul Grădinii Botanice 
„Anastasie Fătu” din Iași.  

În anul 2008, evenimentul a evo-
luat, aducând influențe asiatice, în 
special din China, și primind un nou 
nume: Magia Florilor. 

„În 2008, în același spațiu, adu-
când elemente din China mai ales, 
am numit expoziția Magia Florilor. 
Magia Florilor a fost doar un început 
pentru ceea ce ne-am dorit: dezvol-
tarea conceptului și mutarea plante-
lor din compartimentul 5, în 
compartimentul 12, adică acolo unde 
are loc expoziția de crizanteme”, a 
adăugat Cătălin Tănase, directorul 
Grădinii Botanice „Anastasie Fătu” 
din Iași.  

În perioada 2008 – 2014, expozi-
ția a purtat numele „Mesaje cu flori” 
și a adus o componentă interactivă 
pentru vizitatori. 

„Din momentul acela, până când 
au fost inaugurate serele noi, adică 
în 2014, evenimentul s-a numit «Me-
saje cu flori», pentru că am avut edi-
ții în care vizitatorii lăsau mesaje. 
Erau niște elemente tot din spațiul 
asiatic, niște cartonașe divers colo-
rate, scriau diverse mesaje, își lăsau 
anumite dorințe, și organizam chiar 
și un concurs”, a menționat Cătălin 
Tănase, directorul Grădinii Botanice 
„Anastasie Fătu” din Iași. 

Odată cu deschiderea serelor 
noi, expoziția a căpătat numele pe 
care îl poartă astăzi, și anume „ex-
poziția de plante exotice”. Aceasta 
scoate în evidență plante rare, care 
înfloresc eșalonat, oferind o expe-
riență deosebită publicului. 

„Din anul 2014, se numește «Ex-
poziția de plante exotice» pentru că, 
cu acest prilej, sunt plante care vor 
înflori eșalonat și noi le aducem pen-
tru a fi remarcate și văzute de toți 
cei care vin în Grădina Botanică”, a 
concluzionat Cătălin Tănase, direc-
torul Grădinii Botanice „Anastasie 
Fătu” din Iași.  

Expoziția nu este doar un prilej 
de admirație a plantelor exotice, ci 
și o celebrare a tradițiilor și sărbăto-
rilor primăverii. Perioada evenimen-
tului include Anul Nou Chinezesc (29 
ianuarie), Dragobetele (24 februarie) 
și Mărțișorul (1 martie). 

Cea de-a 50-a ediție a expoziției 
de plante exotice va aduce în fața 
publicului o colecție vastă și diversi-
ficată de plante. 

Iulia MARIA

Pregătirile pentru expoziția de plante exotice se 
apropie de final! Ieșenii sunt așteptați să admire 
azaleele și cameliile la Grădina Botanică din Iași
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Mâine, 23 ianuarie 2025, de la ora 18:00, Corala 
„Universitas” organizează preselecții pentru stu-
denții Universității „Alexandru Ioan Cuza” din Iași. 
Cei pasionați de muzică vor avea ocazia să își de-
monstreze abilitățile muzicale și să devină parte 
a unei comunități artistice care promovează cul-
tura și armonia prin intermediul artei corale. 

Studenții UAIC pot participa la 
preselecții pentru Corala „Universitas”  
Corala „Universitas” este o formație muzicală 

formată din studenți ai Universității „Alexandru 
Ioan Cuza” din Iași, indiferent de facultatea la care 
studiază. Aceasta are scopul de a aduce împreună 
tineri talentați care doresc să participe activ la 
viața culturală a comunității academice și să con-
tribuie la promovarea muzicii corale. De-a lungul 
timpului, Corala „Universitas” a fost prezentă la 
numeroase evenimente și spectacole, devenind 
un simbol al pasiunii pentru muzică. 

Participarea în acest ansamblu le oferă stu-
denților oportunitatea de a-și dezvolta aptitudi-
nile artistice, de a lega prietenii și de a cânta 
alături de alți tineri care împărtășesc aceeași dra-
goste pentru muzică. Mai mult, activitatea corală 
este și o experiență educativă, contribuind la 

îmbogățirea cunoștințelor muzicale și la cultiva-
rea spiritului de echipă. 

Pentru a deveni membru al Coralei „Universi-
tas”, studenții trebuie să participe la preselecțiile 
organizate mâine, 23 ianuarie 2025. Acestea in-
clud trei probe principale, și anume: executarea 
unei vocalize – această probă are rolul de a evalua 
calitățile vocale, precum timbrul, extensia și teh-
nica de bază; proba ritmică – candidații vor trebui 
să imite un model de bătăi din palme, scopul fiind 
evaluarea simțului ritmic; interpretarea unui frag-
ment muzical – fiecare participant va interpreta 
un fragment dintr-o piesă muzicală la alegere, din 
repertoriul românesc sau internațional. Această 
probă oferă libertate candidaților de a-și demon-
stra creativitatea și preferințele muzicale. 

Toate probele sunt concepute astfel încât să 
permită o evaluare completă a abilităților și a po-
tențialului artistic al candidaților, fără a impune 
cerințe rigide sau intimidante. 

Preselecțiile vor avea loc în Campusul 
Studențesc „Titu Maiorescu” 
Preselecțiile vor avea loc în Campusul Studen-

țesc „Titu Maiorescu”, în Căminul C5, etajul 5, sala 
501, începând cu ora 18:00, mâine, 23 ianuarie 

2025. 
Pentru a evita aglomerația, fiecare student în-

scris va primi în avans un interval orar în care este 
programat să se prezinte. Acest sistem organiza-
toric eficient asigură confortul participanților și 
permite desfășurarea preselecțiilor în condiții op-
time. 

Candidații sunt încurajați să se pregătească 
temeinic pentru probele propuse, să își aleagă cu 
grijă piesa muzicală pe care o vor interpreta și să 
meargă cu încredere în propriile aptitudini. 

Pentru mai multe informații despre Corala 
„Universitas”, cei interesați pot accesa pagina ofi-
cială de Facebook a ansamblului: 
facebook.com/UNIVERSITASdinUAIC. Aici sunt 
disponibile detalii suplimentare despre activita-
tea coralei, evenimentele la care a participat și 
viitoarele proiecte artistice. 

Studenții care iubesc muzica au acum șansa 
de a se alătura unui grup artistic de prestigiu, Co-
rala „Universitas”, și de a contribui la dezvoltarea 
unei tradiții culturale bogate în cadrul Universității 
„Alexandru Ioan Cuza” din Iași. Preselecțiile repre-
zintă primul pas spre o experiență artistică de-
osebită, unde talentul și pasiunea se întâlnesc în 
armonie.  

Iulia MARIA

Preselecții pentru studenți la Corala „Universitas”! Cei 
interesați au de trecut trei probe: ritmică, interpretarea 
unui fragment muzical și executarea unei vocalize
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M.C., în vârstă de 36 de ani, este un 
ieșean care, de o lună de zile, 
așteaptă un răspuns din partea 
firmei de curierat FAN Courier, în 
legătură cu un colet. Este vorba 
despre o comandă achitată online, 
care a fost refuzată de către ieșean 
și care trebuia să se întoarcă  
retur la firma expeditoare 

  
Ieșeanul a efectuat, în data de 10 decembrie 

2024, o comandă online la magazinul H&M, o cos-
tumație de sărbătoare pentru copilul lui, dar, din 
cauza întârzierii coletului, acesta a decis să achi-
ziționeze produsul direct din magazinul fizic. La 
sosirea comenzii de la H&M, M.C. a refuzat coletul, 
dar acesta a fost marcat din greșeală ca fiind li-
vrat. De atunci, ieșeanul încearcă să își recupe-
reze banii și să primească un răspuns concret din 
partea firmei de curierat. 

Coletul ieșeanului a fost înregistrat  
din greșeală, de către curierul  
de la FAN Courier, ca fiind „livrat” 
M.C. este un alt ieșean care a întâmpinat si-

tuații neplăcute cu firmele de curierat. Acesta a 
inițiat o comandă online la magazinul H&M, plă-
tind în avans un costum de sărbătoare pentru co-
pilul lui. Având în vedere că evenimentul unde 
avea să poarte costumul era programat pe 19 de-
cembrie 2024, ieșeanul a considerat că termenul 
de livrare de 2-5 zile lucrătoare este suficient 
pentru a primi coletul. În schimb, produsul nu a 
ajuns în intervalul promis, ceea ce l-a determinat 
pe ieșean să cumpere aceeași ținută direct din 
magazinul fizic H&M, din Iași, pentru a nu rămâne 
descoperit la eveniment.  

În data de 19 decembrie 2024, M.C. a fost con-
tactat de reprezentanții firmei FAN Courier și 
anunțat că al lui colet a ajuns la sediu. Pentru că 
ieșeanul deja achiziționase produsul, a refuzat 
coletul și acesta declară că a solicitat un retur 
către firma expeditoare.  

„Semnalez o situație neplăcută întâmpinată 
cu FAN Courier, care durează de mai bine de o 
lună, și consider că este important ca publicul să 
fie informat despre astfel de experiențe. În data 
de 10 decembrie 2024, am efectuat o comandă 
online la H&M, plătind în avans un costum de săr-
bătoare pentru copilul meu. Pentru că evenimen-
tul unde avea să poarte costumul era programat 
pe 19 decembrie 2024, am considerat termenul de 
livrare estimat de 2-5 zile lucrătoare drept sufi-
cient. Din păcate, produsul nu a ajuns în intervalul 

promis, așa că, pe ultima sută de metri, am cum-
părat aceeași ținută din magazinul fizic H&M, din 
Iași, pentru a nu rămâne descoperiți la eveniment. 
Chiar în ziua de 19 decembrie 2024, am primit un 
telefon de la un reprezentant FAN Courier, 
anunțându-mă că pachetul H&M a ajuns. Deoa-
rece achiziționasem produsul din magazin, am re-
fuzat coletul, menționând că doresc returnarea 
acestuia la H&M și recuperarea banilor, pentru că 
coletul fusese plătit online la momentul comen-
zii”, a povestit M.C., ieșeanul păgubit.  

La scurt timp după ce M.C. a discutat cu cu-
rierul, acesta a fost notificat de H&M că produsul 
apărea ca fiind livrat. Contactat ulterior, curierul 
i-a transmis ieșeanului că a făcut o eroare și că 
urmează să remedieze situația. Pentru a cere lă-
muriri, în data de 19 decembrie 2024, M.C. a trimis 
o sesizare oficială către firma de curierat. S-a îm-
plinit o lună de zile de când ieșeanul nu a primit 
un răspuns din partea companiei. 

„La scurt timp după discuția cu curierul, am 
fost notificat de H&M că produsul apărea ca livrat. 
L-am contactat din nou pe curier, iar acesta a 
admis că bifase livrat dintr-o eroare și a promis 
că va remedia situația, asigurându-mă că va tri-
mite coletul înapoi. Pe 19 decembrie am trimis o 
sesizare oficială către FAN Courier pentru a con-
semna această întâmplare și a cere lămuriri. Din 
nefericire, la aproape o lună de la sesizare nu am 
primit niciun răspuns oficial din partea compa-
niei. Încercările mele de a contacta telefonic Ser-
viciul Clienți au fost sortite eșecului, probabil pe 
fondul aglomerației de sărbători. Pe 23 decembrie 
2024 am decis să mă deplasez personal la sediul 
central FAN Courier Iași, sperând să clarific situa-
ția. Am aflat doar că nu mă pot ajuta direct și că 
pachetul ar fi la Brătuleni. Ulterior, după sărbători, 
am reluat apelurile și mi s-a spus că se va face o 
investigație internă, și atât”, a spus M.C..  

Ieșeanul așteaptă rezultatul 
investigației interne de la FAN Courier, 
de mai bine de o lună  
M.C. mărturisește că nu este la prima situație 

de acest gen. S-a împlinit o lună de când ieșeanul 
a sesizat firmei această situație, dar încă nu a pri-
mit un răspuns. El consideră că greșeala comisă 
de către curier ar putea fi chiar intenționată, dar 
totuși nu înțelege de ce există o comunicare atât 
de anevoioasă între clienți și firmă. Aceștia i-au 
transmis că, atunci când vor avea un răspuns, îl 
vor contacta.  

„Este o situație neplăcută. Am mai avut situa-
ții de genul cu ei. Mi se pare că acel curier a mar-
cat intenționat ca fiind livrat sau poate chiar a 

greșit, dar, oricum, la firma lor nu funcționează 
absolut nimic. În data de 19 ianuarie 2025 s-a îm-
plinit o lună de când coletul se află la FAN Courier, 
fără să fi fost returnat la H&M. Reprezentanții fir-
mei au precizat că, dacă nu vor găsi coletul, vor 
achita despăgubiri către expeditor, iar eu, în cali-
tate de cumpărător, va trebui să discut cu H&M 
pentru rambursarea banilor. În continuare, nu mi 
se oferă o dată certă la care situația va fi rezol-
vată ori un termen oficial privind finalizarea in-
vestigației. În perioada sărbătorilor de iarnă, e 
firesc să existe întârzieri, dar marcarea greșită a 
unui colet ca fiind livrat și lipsa unei soluții rapide 
este inadmisibilă. Clienții nu ar trebui să aștepte 
săptămâni în șir pentru un răspuns, mai ales când 
plătesc în avans și solicită un simplu retur. Pe 
lângă faptul că am avut de cheltuit bani în plus 
pentru un produs similar din magazinul fizic, mă 
confrunt și cu incertitudinea legată de recupera-
rea banilor achitați în online”, a adăugat M.C., un 
ieșean de 36 de ani.  

Reporterii BZI au contactat departamentul de 
Marketing al FAN Courier, dar aceștia au redirec-
ționat solicitarea către departamentul de Custo-
mer Support. Menționăm că departamentul nu a 
oferit un răspuns până la închiderea ediției.  

„Sesizarea dumneavoastră a fost recepționată 
de către departamentul de Marketing al FAN Co-
urier. Pentru a vă ajuta cu un răspuns, redirecțio-
năm mesajul către departamentul de Customer 
Support. Colegii noștri vor analiza cele semnalate 
și vor reveni către dumneavoastră cu un răspuns, 
în cel mai scurt timp”, a declarat Alexandra Bu-
neru, o angajată din departamentul de Marketing.  

Astfel, se pare că o eroare pe care a comis-o 
unul dintre angajații firmei FAN Courier a condus 
la o situație neplăcută pentru ieșeanul de 36 de 
ani. El încearcă, de mai bine de o lună, să pri-
mească un răspuns concret în legătură cu al său 
colet, dar și cu investigația internă care ar fi tre-
buit să se desfășoare la FAN Courier.  

Paula IANUȘ

Un ieșean a comandat un costum pentru copilul său, 
dar s-a trezit într-o încurcătură de zile mari! Un angajat 
de la FAN Courier i-a rătăcit coletul, care nu mai este de 
găsit: „La firma lor nu funcționează absolut nimic”
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Un copil a fost sechestrat și bătut la 
Dolhești. Iubitul mamei sale a fost 
cel care a semănat teroare. Nici 
fratele puștiului nu a scăpat de furia 
individului. Zilele trecute,  
totul avea să se termine după ce 
polițiștii au intrat pe fir 

 
O poveste de groază, dintr-o comună ieșeană, 

a luat sfârșit zilele trecute. Polițiștii ieșeni au reu-
șit să-l rețină pe un tânăr în vârstă de 32 de ani 
care i-a terorizat de-a dreptul pe copiii iubitei 
sale. Bărbatul i-ar fi agresat fizic, iar pe un puști 
de 12 ani l-ar fi închis de mai multe ori într-un 
hambar. Odată ce povestea a ajuns la urechile oa-
menilor legii, măsurile nu au întârziat să apară. In-
dividul a fost audiat, iar mai apoi, polițiștii l-au 
reținut pentru 24 de ore, pe numele său fiind des-
chis un dosar penal, în care este cercetat pentru 
comiterea mai multor infracțiuni. Ștefan Andrei 
Cioran i-ar fi bătut fără milă pe cei doi, în repetate 
rânduri. 

Copil bătut și sechestrat la Dolhești 
Reprezentanții IPJ Iași au făcut câteva preci-

zări legate de acest caz. „La data de 11 decembrie, 
polițiștii Secției nr. 5 Poliție Rurală Răducăneni au 
fost sesizați cu privire la faptul că un minor de 12 

ani ar fi fost victima violenței domestice. Din cer-
cetările efectuate până în prezent, s-a constatat 
faptul că, în cursul anului 2024, băiatul și fratele 
său minor ar fi fost agresați fizic, de mai multe ori, 
de concubinul mamei lor, un bărbat de 32 de ani, 
în timp ce s-ar fi aflat la domiciliul acestuia, din 
comuna Dolhești. De asemenea, bărbatul l-ar fi 
lipsit de libertate, de două ori, pe minorul de 12 
ani. Ulterior sesizării, cei doi minori și mama 
acestora au fost preluați de polițiști, fiind internați 
într-un centru destinat victimelor violenței do-
mestice. În baza probatoriului administrat în 
cauză, la data de 16 ianuarie a.c., bărbatul bănuit 
de comiterea infracțiunilor de lipsire de libertate 
în mod ilegal, rele tratamente aplicate minorului 
și violență în familie a fost reținut de polițiști, pen-
tru 24 de ore. La data de 17 ianuarie a.c., bărbatul 
reținut a fost prezentat, cu propuneri legale, Par-
chetului de pe lângă Judecătoria Răducăneni și 
Judecătoriei Răducăneni”, au precizat reprezen-
tanții Inspectoratului de Poliție Județean (IPJ) 
Iași. 

Arestat preventiv pentru  
mai multe infracțiuni comise 
Judecătorii au decis că individul nu poate ră-

mâne în libertate pentru faptele pe care le-a 
comis. „Admite propunerea de arestare preven-

tivă, formulată de Parchetul de pe lângă Judecă-
toria Răducăneni, și, în consecință: În baza dispo-
zițiilor art. 226 din Codul de procedură penală 
raportat la art. 202 și art. 223 alin. 2) din Codul de 
procedură penală, dispune arestarea preventivă 
pe o perioadă de 30 zile, începând cu data de 
17.01.2025, până la data de 15.02.2025, inclusiv, a 
inculpatului CIORAN ŞTEFAN ANDREI, fără ante-
cedente penale, cercetat pentru săvârșirea in-
fracțiunilor de: lipsirea de libertate în mod ilegal, 
prev. de art. 205 alin. 1 și 3 lit. b) C. pen., cu apli-
carea art. 35 alin. 1 C. pen. (două acte materiale 
comise în lunile mai și octombrie 2024), violență 
în familie, prev. de art. 199 alin. 1 din C. pen. rap. 
la art. 193 alin. 2 și alin. 21 lit. a) și b) şi C. pen., cu 
aplicarea art. 35 alin. 1 C. pen. (șase acte materiale 
comise în perioada septembrie 2024 – 10.12.2024, 
inclusiv), rele tratamente aplicate minorului, prev. 
de art. 197 C. pen. (comisă în perioada mai 2024 – 
10.12.2024), violență în familie, (două acte mate-
riale comise în perioada septembrie 2024 – 
10.12.2024, inclusiv), toate cu aplicarea art. 38 
alin. 1 C. pen.”, se arată în decizia judecătorilor de 
la Judecătoria Răducăneni. Iată că, după ce un 
copil a fost sechestrat și bătut la Dolhești, indivi-
dul care a comis faptele a ajuns după gratii. 

Dragoș SAVIN

„Casa diavolului” din Dolhești: Un copil de 
12 ani a fost sechestrat într-un hambar și 
bătut de iubitul mamei sale. Nici fratele 
mai mic nu a scăpat de teroare
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Vatmanul implicat în accidentul  
de la Filarmonică a vorbit pentru 
prima dată despre ce s-a întâmplat 
duminică dimineață 

 
Incidentul a avut loc ieri, 19.01.2025, la ora 

09:07, în stația de tramvai de la Filarmonică. Un 
tramvai GT4, cu numărul de vagon 105, a lovit pu-
ternic un Bozankaya care era oprit în stație. Mo-
delul GT4 avea inclusiv instalat sistemul 
anti-coliziune, însă acest lucru nu l-a ajutat deloc 
pe vatman. Compania a început să facă verificări 
la vagon și caută să identifice defecțiunea. 

Vatmanul implicat în accidentul de la 
Filarmonică a vorbit despre incident 
Contactat de reporterii BZI, vatmanul Con-

stantin David a susținut în continuare că vagonul 
pe care îl conducea a rămas fără tensiune. Acesta 
nu a mai putut să îl controleze și a intrat în coli-
ziune cu vagonul din față. Vatmanul este afectat 
de ce s-a întâmplat. Constantin David este unul 
dintre vatmanii cu experiență din Iași, acesta mai 
are 2 luni și urmează să se pensioneze. 

Nu este pentru prima dată când se întâmplă 
un astfel de incident în Iași. În anul 2011 a avut loc 
un accident tragic la Fundație, când sistemul de 
frânare a unui tramvai nu a mai funcționat. Atunci, 

o persoană și-a pierdut viața, iar altele au fost ră-
nite. Cu siguranță, multă lume s-a gândit imediat 
la incidentul din 2011 când s-a petrecut și acciden-
tul de la Filarmonică. Acum apare întrebarea dacă 
un astfel de dezastru s-ar putea repeta pe străzile 
din Iași. 

„După cum am spus și la poliție, și la compa-
nie, am rămas fără tensiune la tramvai și nu am 
mai putut face nimic. Mai mult de atât, nu mai am 
ce să zic. Tramvaiele sunt vechi, problemele se 
știu de mult timp, nu ai ce pretenții să ai. Mulți 
vorbesc acum, scot tot felul de teorii, însă eu știu 
ce s-a întâmplat, nu este prima dată când am con-
dus un tramvai. Nu știu ce au făcut cu vagonul, nu 
mă mai interesează acum. Probabil o să-l repare. 
Eu vreau să mă gândesc la problemele mele și să 
văd ce decizie se va lua în acest caz”, a spus Con-
stantin David. 

Compania este în stare de alertă 
În urma incidentului, compania a transmis că 

va face verificări la vagon pentru a identifica 
cauza care a dus la producerea accidentului. To-
tuși, se pare că CTP Iași s-ar putea confrunta cu 
o problemă mai mare. Mulți angajați au acuzat 
starea deplorabilă a mijloacelor de transport în 
comun, susținând faptul că multe nu ar trebui să 
mai fie la stradă. Autoritatea Feroviară Română 

(AFER) se ocupă de verificarea sistemelor de 
transport feroviar din România. Astfel, tramvaiele 
de la CTP ar putea fi inspectate tehnic de către 
reprezentanții AFER, iar în cazul în care sunt des-
coperite nereguli, tramvaiele vizate vor fi scoase 
din circulație. De multe ori, vatmanii au fost scoși 
responsabili pentru accidente și puși să plătească 
costurile reparațiilor. 

„Este o secretomanie foarte mare acum, cu 
acest incident. Nimeni nu spune nimic, doar că l-
au scos la probe, însă nu a spus nimeni exact ce 
a fost defect și ce s-a întâmplat. Nu cred că îl vor 
scoate pe vatman vinovat, însă vor susține că a 
fost un caz izolat la vagonul respectiv. Miza este 
alta, în urma presiunilor făcute în presă și de la 
public, compania se teme ca AFER să trimită cor-
puri de control, caz în care ar fi multe vagoane re-
trase din circulație”, a precizat un angajat din 
cadrul depoului CTP care a dorit să-și păstreze 
anonimatul de frica unor sancțiuni. 

Reporterii BZI l-au contactat și pe directorul 
general CTP Iași, Cristian Stoica, însă acesta nu a 
oferit un răspuns despre situația actuală.   

Vatmanul implicat în accidentul de la Filarmo-
nică a vorbit despre incident și așteaptă acum de-
cizia companiei în acest caz. 

Petronel ȘTEFAN

Vatmanul implicat în accidentul de la Filarmonică rupe tăcerea! 
Incidentul ar putea avea urmări drastice pentru CTP Iași: „Se 
tem să nu vină control de la AFER. Vor retrage multe vagoane”
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Condiții de groază la cel mai mare spital de 
copii din Moldova. Părinții și-au ieșit din minți 
când au văzut ce mâncare primesc micuții inter-
nați la Spitalul Clinic Județean de Urgență pentru 
Copii „Sf. Maria” Iași, considerând că aceasta nu 
ar fi potrivită nici măcar pentru animale, darămite 
pentru copii, despre care se știe că sunt destul de 
mofturoși când vine vorba de aspectul, dar și de 
gustul alimentelor pe care le consumă.  

Condiții de groază la cel mai mare 
spital de copii din Moldova! Părinții se 
plâng de mâncare, pe care sunt nevoiți 
să o mănânce micuții internați aici   
Sâmbătă, 18 ianuarie 2025, părintele unui copil 

internat la Spitalul Clinic Județean de Urgență 
pentru Copii „Sf. Maria” Iași a făcut public, pe re-
țelele de socializare, meniul primit de micuțul său, 
menționând că mâncarea nu doar că avea un as-
pect urât, ci era și foarte sărată. 

„Vă prezint un fel de mâncare, pe care doamna 
manager îl consideră potrivit pentru copiii cu vâr-
sta cuprinsă între 1-3 ani. Țin să menționez că te-
lefonul meu a fost drăguț și a dat puțină culoare 
cartofilor, că, de fapt, ei sunt mai mult gri. Mă în-
treb dacă imbecila asta ar da copilului ei (dacă 
are) așa mâncare sau dacă ea ar mânca, pentru 
că același lucru îl primesc și mamele. Cred că nici 
câinele nu ar mânca așa ceva. Nu mai zic că la 
micul-dejun am primit o felie de șuncă, dar, de 
fapt, părea mai mult parizer, care era foarte sărat, 
în condițiile în care unui copil nu-i este recoman-

dată sarea până la vârsta de 2 ani. Când ies, cu si-
guranță îi vom face sesizare, pentru că nu este 
posibilă atâta nepăsare. Își bat joc de copiii 
noștri”, explică mama unui copil, într-o postare 
distribuită pe Facebook.  

Spitalul Clinic Județean de Urgență pentru 
Copii „Sf. Maria” Iași avea bucătăria sa, recent mo-
dernizată, unde se puteau prepara meniurile pe 
care să le primească micuții pacienți. Alina Belu, 
managerul unității medicale, a renunțat însă la 
echipamentele din bucătărie pentru a încheia un 
nou contract cu firma de catering Euromedical 
Provider SRL. Firma este deținută de Ioana 
Coman, soția lui Iulian Coman, patronul de la „Cur-
tea Berarilor”.  

Spitalul a fost recent modernizat,  
dar condițiile lasă mult de dorit:  
„Este un focar de infecții” 

Părinții copiilor internați la Spitalul Clinic Ju-
dețean de Urgență pentru Copii „Sf. Maria” Iași și-
au exprimat nemulțumirile și pe site-ul oficial al 
unității medicale, prin intermediul recenziilor. Pă-
rinții susțin că din spital lipsesc anumite medica-
mente, care trebuie să fie în cele din urmă 
cumpărate din proprii bani ai aparținătorilor. 

„Degeaba au renovat acest spital dacă nu au 
dotări și lipsesc cu desăvârșire anumite medica-
mente și tratamente. Pacienții sunt puși să-și 
aducă diverse medicamente de acasă. Banalele 
spray-uri pentru gât, nas, prafuri pentru diaree, 
totul trebuie cumpărat. Găsesc tot felul de scuze, 

că este weekend și nu se prescriu, că au uitat să 
treacă în fișă, că nu are spitalul în cele din urmă. 
Deplorabil! Unii medici afișează un aer de plicti-
seală, ignoranță, chiar nu știu cum să o numesc”, 
a fost recenzia oferită unui părinte, în urmă cu 
două luni.  

De asemenea, aparținătorii susțin că, în uni-
tatea medicală, este foarte multă mizerie.  

„Feriți-vă de acest spital! Am stat pe secția de 
Oncologie pediatrică, e groaznic, personalul lasă 
de dorit, infirmierele sunt mai încrezute ca doc-
torii. Nu se aerisește, nu se spală pe jos, este un 
focar de infecții, ți-e frică să atingi ceva, mizerie 
peste tot, doctorii, 0”, a scris Alexandra Poinaru 
într-o recenzie postată în urmă cu patru luni.  

Aparținătorii pacienților care ajung la Spitalul 
Clinic Județean de Urgență pentru Copii „Sf. 
Maria” Iași sunt nemulțumiți și de lipsa locurilor 
de parcare.  

„Indiferența ucide!! Mi-am cărat copilul în 
brațe 3 etaje, m-am învârtit cu mașina personală 
în jurul spitalului 2 turi, am staționat în mijlocul 
străzii, am lăsat copilul în cârje, am parcat 
aproape de Bahlui, m-am așezat la coadă la re-
cepție… Unde este ospitalitatea?”, a fost recenzia 
scrisă de Iuliana Moșneagu, în urmă cu patru luni.  

Reporterii BZI au încercat să ia legătura cu 
managerul Alina Belu pentru a discuta despre ne-
mulțumirile părinților care ajung cu ai lor copii la 
unitatea medicală pe care ea o conduce, dar nu a 
răspuns apelurilor.   

Codruța ȘOROAGĂ

Condiții de groază la cel mai mare spital de 
copii din Moldova! Părinții și-au ieșit din minți 
când au văzut ce mâncare primesc micuții: 
„Cred că nici câinele nu ar mânca așa ceva”
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Un bărbat din Iași, în vârstă de 35 de ani, a fost 
victima unei înșelătorii. A încercat să achizițio-
neze un Mercedes E-Class de pe un site, aparent 
de încredere, din Statele Unite ale Americii. După 
ce a verificat informațiile contului de pe site, a 
pierdut cei 5.000 de dolari trimiși pentru procu-
rarea mașinii. 

Înșelat de 5.000 de dolari  
la achiziția unei mașini din America  
În anul 2020, Dan Gabriel Chiforean a desco-

perit pe un site american un anunț pentru un Mer-
cedes E-Class. Site-ul avea recenzii bune, iar 
tranzacțiile anterioare, inclusiv cu clienți din Ro-
mânia, păreau legitime. Mai mult, firma care ofe-
rea mașina avea un cont bancar înregistrat la o 
instituție financiară americană cunoscută, pre-
zentă și în România. Acest lucru i-a oferit bărba-
tului încredere că tranzacția este sigură. După ce 
a verificat informațiile disponibile, inclusiv titula-
rul contului bancar, bărbatul a decis să transfere 
banii în două tranșe, 2.000 de dolari inițial, urmată 
de o a doua tranșă, de 3.000 de dolari. Totul părea 
să meargă bine, însă, după efectuarea plăților, 
Dan Gabriel Chiforean nu a mai primit niciun răs-

puns. Între timp, aceeași mașină a fost pusă la 
vânzare, pe același site, la un alt preț, semn clar 
că oferta era o capcană. Când a încercat să con-
tacteze vânzătorii, aceștia nu au mai răspuns la 
apeluri telefonice sau e-mailuri. 

„A luat mașina de pe un site de mașini din Sta-
tele Unite. Site-ul avea niște recenzii foarte bune, 
adică au mai fost persoane care au cumpărat de 
acolo, inclusiv din România. Voia să-și cumpere 
un Mercedes E-Class. Nu bănuia deloc că poate fi 
înșelătorie, pentru că firma respectivă de unde 
voia să cumpere avea un cont înregistrat la o 
bancă americană destul de populară, care este și 
la noi, în România. Înainte de a trimite banii, a ve-
rificat contul, adică omul s-a informat cât de cât. 
Titularul contului era cel de acolo. A trimis banii 
în două tranșe, 2.000 și 3.000 de dolari. Trebuia 
să îi elibereze bonul și să dovedească niște taxe 
vamale, iar ulterior, aceeași mașină pe care el a 
dorit să o achiziționeze era pusă la vânzare la un 
alt preț. A încercat să ia legătura telefonic și prin 
e-mail, dar nu a mai primit niciun răspuns. Escro-
cul este patronul unei firme din America, care se 
ocupă cu vânzarea de mașini”, a declarat Codrin 
Stupariu, avocatul bărbatului. 

Cazul este unul greu  
de soluționat, chiar și în instanță 
Ieri, 21 ianuarie 2025, a fost un nou termen de 

judecată în ceea ce privește cazul. În ciuda pro-
belor clare – inclusiv contul bancar și numele ti-
tularului –, autoritățile nu au reușit să identifice 
vinovatul. Deși păgubitul a furnizat poliției toate 
detaliile necesare – numele titularului contului, in-
stituția bancară și alte informații relevante –, 
cazul nu a fost soluționat. 

„Situația dată a fost în 2020. Poliția doar l-a 
audiat și atât, deși el a dat numele titularului, con-
tul, toate informațiile necesare. Tot ce a primit de 
la poliție este răspunsul că nu a fost găsit nimic. 
Cazul se putea rezolva foarte simplu, trebuia 
emisă o adresă, prin comisie rogatorie, la Amba-
sada Americii din România, la banca din statul 
respectiv, care este Illinois, și să fie audiat deț-
inătorul contului, să dea explicații”, a adăugat avo-
catul Codrin Stupariu. 

Astfel, instanța a rămas în pronunțare, referi-
tor la cazul bărbatului înșelat de 5.000 de dolari la 
achiziția unei mașini din America. 

Marinela CHIHAI

A crezut că dă lovitura și că își va 
achiziționa o limuzină marca Mercedes, 
dar a avut parte de surpriza vieții lui! 
Ieșeanul a fost înșelat de mii de dolari 
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LOC DE MUNCĂ 

Fermador SRL angajează electrician 

întreținere în cadrul Abatorului de păsari 

din Podu-Iloaiei, Județul Iași. Pentru mai 

multe detalii, va rugăm sa ne contactați la 

numărul de telefon: 0232.222.111.
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ANGAJEAZĂ Inginer proiectant HVAC 
Vino sa faci parte din echipa DAS! Cau-
tam colegi noi pentru departamentul de 

proiectare si ofertare instalatii HVAC 
(termice, climatizare, ventilatie, eva-
cuarea fumului și a gazelor fierbinți).  

Candidatul ideal: 
Absolvent studii superioare in dome-

niul instalatiilor aferente constructiilor 
Cunostinte temeinice Autocad, Ms Of-

fice, cunostiintele de MagiCad constituie 
un avantaj 

Disponibilitate pentru deplasari, aten-
tie la detalii, disponibilitate pentru pro-
gram prelungit 

Descrierea jobului: 
Realizarea documentatiei proiectelor 

de instalatii (parte scrisa si desenata)  
Participarea la discutii cu beneficiarii 

proiectelor realizate 
Proiectarea instalatiilor pentru fazele 

DTAC, PTH, DDE 

Oferirea de asistenta tehnica si su-
port in faza de executie 

Realizarea de memorii tehnice, bre-
viare de calcul, scheme functionale, etc. 

Intocmirea listelor de cantitati, caie-
telor de sarcini, documentatiilor de avize, 
dispozitiilor de santier 

Elaborarea de solutii de proiectare si 
oferirea de solutii tehnice corespunza-
toare pentru toate tipurile de proiecte 
(civile, industriale si agricole). 

Mentinerea legaturii cu furnizorii si 
producatorii de specialitate 

In functie de necesitati, intocmeste 
oferte financiare pentru instalatiile 
HVAC: solicita oferte de pret de la furni-
zori, analizeaza listele de cantitati in con-
formitate cu planurile proiectului, 
centralizeaza ofertele de pret de la fur-
nizori 

Beneficii: 
Salariu motivant 
Tichete de masa / Diurna  
(in cazul deplasarilor) 
Telefon de serviciu 
Calculator cu toate licentele necesare 

ANGAJEAZĂ 
Pentru lucru în ŢARĂ și 

STRĂINĂTATE 
INGINERI cu/fără experiență: 
CONSTRUCŢII CIVILE INDUSTRIALE ŞI 

AGRICOLE 
INSTALAŢII PENTRU CONSTRUCŢII 
INGINERIE ELECTRICĂ, ENERGETICĂ 

ŞI 
INFORMATICĂ APLICATĂ 
MUNCITORI CALIFICAȚI: 
INSTALATORI, ELECTRICIENI, SUDORI, 

LACĂTUŞI, 
ZIDARI, FINISORI, DULGHERI, TÂM-

PLARI, FIERARI BETONIȘTI 
MUNCITORI NECALIFICAȚI cu/fără 

experiență (8/10 clase; cu/fără 
diplomă de bacalaureat) cu posibilita-
tea calificării în meseriile specifice 
domeniului construcții și instalații. 

CV-urile pot fi transmise prin e-mail la 
adresa: office@das.ro sau se pot depune 

la sediul societatii din Iasi, str.Aurel 
Vlaicu, nr.87 

Relații la telefon: 0232 262800 
Mobil: 0744 275 627; 0745 125 161
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Declar pierdut/nul carnet student 
aparținând Cozmei Darius Ioan, 
emis de Universitatea de Științele 
Vieții Iași 

 

LICITAȚII 

CONCESIONARE 275 MP TEREN  
APARȚINÂND  DOMENIULUI 
PRIVAT  AL COMUNEI 
MIROSLAVA. 1. INFORMAŢII 
GENERALE PRIVIND 
CONCEDENTUL : denumire: UAT 
COMUNA MIROSLAVA cod fiscal 
: 4540461, adresa : SAT 
MIROSLAVA  STR. CONSTANTIN 
LANGA NR. 93, COMUNA 
MIROSLAVA ,COD 707305, JUD. 
IAŞI, E-mail: 
secretariat@primariamiroslava.ro
. 2. INFORMAŢII GENERALE 
PRIVIND obiectul concesiunii: 
275 mp teren aparținând 
domeniului privat al comunei 
Miroslava , NC97436, CF9743, 
categoria de folosinta Cc si 
arabil, intravilan, comuna 
Miroslava pentru scop 
rezidential. Redevența : este de 
minim : 1916 lei/an pentru 
întreaga suprafață. 3. 
INFORMAŢII PRIVIND 
DOCUMENTAŢIA DE ATRIBUIRE: 
Modalitatea prin care persoanele 
interesate pot intra în posesia 
unui exemplar al documentaţiei 
de atribuire: persoanele 
interesate pot înainta o solicitare 
pe suport hârtie pentru obţinerea 
unui exemplar al documentaţiei 
de atribuire; Denumirea şi adresa 
compartimentului de la care se 
poate obţine un exemplar al 
documentaţiei de atribuire: birou 
achiziţii publice din cadrul 
Primăriei comunei Miroslava, 
judeţul Iaşi.4.Costul şi condiţiile 
de plată pentru obţinerea unui 
exemplar al documentației de 
atribuire : costul documentaţiei 
este de 50 lei şi se poate achita 
odata cu solicitarea efectuată în 
acest sens; 

 5. Data limită pentru solicitare 
clarificări: 06.02.2025, orele 
16.00. Data limită solicitare prin 
cerere scrisă documentație de 
atribuire: 06.02.2026, orele 
16.00. 6. INFORMAŢII  PRIVIND 
OFERTELE:   Data limită pentru 
depunerea ofertelor: 13.02.2025, 
orele 16.00 ; Adresa la care 
trebuie depusă oferta: Primăria 
comunei Miroslava , sat 
Miroslava , comuna Miroslava , 
judeţul Iasi , cod postal 707305 ;  
Numărul de exemplare în care 
trebuie depusă fiecare ofertă : un 
exemplar în două plicuri sigilate 
unul exterior şi unul interior. 7. 
DATA ŞI LOCUL UNDE SE VA 
DESFĂŞURA ŞEDINŢA PUBLICĂ 
DE DESCHIDERE A OFERTELOR: 
14.02.2025 , ORELE  10.00 la 
sediul Primăriei com. Miroslava, 
judeţul Iaşi. 8. DENUMIREA, 
ADRESA, NUMĂRUL DE TELEFON 
, TELEFAX, ŞI ADRESA DE E-MAIL 
A INSTANŢEI COMPETENTE ÎN 
SOLUŢIONAREA LITIGIILOR 
APĂRUTE ŞI TERMENELE 
PENTRU SESIZAREA INSTANŢEI: 
Tribunalul Judeţean Iaşi , Secţia 
contencios administrativ, Str. 
Elena Doamna nr. 1A , jud. Iasi  , 
cod 700398, tel. 0232/213332; 
fax.0232/ 219899; e-mail : tr-
iasi-reg@just.ro. 9. DATA 
TRANSMITERII  ANUNŢULUI DE 
LICITAŢIE CĂTRE INSTITUŢIILE 
ABILITATE, ÎN VEDEREA 
PUBLICĂRII: 21.01.2025. 

CONCESIONARE 65 LOTURI 
TEREN APARȚINÂND 
DOMENIULUI PRIVAT AL 
COMUNEI MIROSLAVA , 
JUDEȚUL IAȘI. 1. INFORMAŢII 
GENERALE PRIVIND 
AUTORITATEA CONTRACTANTA: 
denumire: UAT COMUNA 
MIROSLAVA, cod fiscal : 
4540461, adresa : SAT 
MIROSLAVA  STR. CONSTANTIN 
LANGA NR. 93, COMUNA 
MIROSLAVA , COD 707305, JUD. 
IAŞI, E-mail: 
secretariat@primariamiroslava.ro
. 2. INFORMAŢII GENERALE 
PRIVIND obiectul concesionarii: 
65 loturi de teren  în vederea 

construirii de locuințe de către 
tineri și specialiști din comuna 
Miroslava situate în intravilan sat 
Cornești- T72,T74,T75 și sat 
Ciurbești- T78. 3. INFORMAŢII 
PRIVIND DOCUMENTAŢIA DE 
ATRIBUIRE: Modalitatea prin care 
persoanele interesate pot intra în 
posesia unui exemplar al 
documentaţiei de atribuire: 
persoanele interesate pot înainta 
o solicitare pe suport hârtie 
pentru obţinerea unui exemplar 
al documentaţiei de atribuire; 
Denumirea şi adresa 
compartimentului de la care se 
poate obţine un exemplar al 
documentaţiei de atribuire: birou 
achiziţii publice din cadrul 
Primăriei comunei Miroslava, 
judeţul Iaşi. 4.Costul şi condiţiile 
de plată pentru obţinerea unui 
exemplar al documentației de 
atribuire : costul documentaţiei 
este de 50 lei şi se poate achita 
odata cu solicitarea efectuată în 
acest sens; 5. Data limită pentru 
solicitare clarificări: 04.02.2025, 
orele 16.00. Data limită solicitare 
prin cerere scrisă documentație 
de atribuire: 04.02.2025, orele 
16.00. 6. INFORMAŢII  PRIVIND  
OFERTELE: Data limită pentru 
depunerea ofertelor: 11.02.2025, 
orele 16.00 ; Adresa la care 
trebuie depusă oferta: Primăria 
comunei Miroslava , sat 
Miroslava , comuna Miroslava , 
judeţul Iasi , cod postal 707305 ;  
Numărul de exemplare în care 
trebuie depusă fiecare ofertă : un 
exemplar în două plicuri sigilate 
unul exterior şi unul interior. 7. 
DATA ŞI LOCUL UNDE SE VA 
DESFĂŞURA ŞEDINŢA PUBLICĂ 
DE DESCHIDERE A OFERTELOR: 
12.02.2005 , orele  10.00 la 
sediul Primăriei com. Miroslava, 
judeţul Iaşi. 8. DENUMIREA, 
ADRESA, NUMĂRUL DE TELEFON 
, TELEFAX, ŞI ADRESA DE E-MAIL 
A INSTANŢEI COMPETENTE ÎN 
SOLUŢIONAREA LITIGIILOR 
APĂRUTE ŞI TERMENELE 
PENTRU SESIZAREA INSTANŢEI: 
Tribunalul Judeţean Iaşi , Secţia 
contencios administrativ, Str. 
Elena Doamna nr. 1A , jud. Iasi  , 

cod 700398, tel. 0232/213332; 
fax.0232/ 219899; e-mail : tr-
iasi-reg@just.ro. 9. DATA 
TRANSMITERII  ANUNŢULUI DE 
LICITAŢIE CĂTRE INSTITUŢIILE 
ABILITATE, ÎN VEDEREA 
PUBLICĂRII: 21.01.2025. 

 

 NOTIFICĂRI 

Cabinet Individual de Insolventa 
Puiu Victoria, în calitate de 
administrator judiciar al GOLDEN 
STORY EVENTS   SRL,desemnat 
de Tribunalul Iaşi în dosarul nr. 
6808/99/2024 (344/2024 ), 
notifică că prin Încheierea nr. 
1/08.01.2025, împotriva 
debitoarei GOLDEN STORY 
EVENTS SRL, cu sediul social în 
sat Uricani, com. Miroslava, str. 
Erou Craus Clemente, nr. 14, 
Judet Iaşi,  Număr de ordine în 
registrul comerţului: J22/ 
662/2018, s-a deschis procedura 
generală a insolvenţei 
reglementată de Legea 
nr.85/2014.Termenul de 
înregistrare a creanţelor 
21.02.2025. Termenul de 
întocmire tabel preliminar 
13.03.2025. Depunerea 
eventualelor contestaţii împotriva 
tabelului preliminar al creanţelor 
se va face în 7 zile de la 
publicarea Tabelului preliminar în 
Buletinul Procedurilor de 
Insolvenţă. Termenul pentru 
definitivarea tabelului de creanţe 
07.04.2025. Prima şedinţă a 
Adunării Creditorilor este 
convocată la data de 18.03.2025, 
ora 10, la sediul administratorului 
judiciar din Iasi, str. Fdc. 
Armeana, nr. 6B, bl. C1, ap.2, jud. 
Iasi. Creditorii interesaţi pot 
depune declaraţii de creanţă la 
dosarul de insolvenţă nr. 
6808/99/2024 si 
administratorului judiciar pe 
adresa de email 
contactpravo@gmail.com .



În perioada 13-19 ianuarie 2025, 
în județul Iași s-a înregistrat o explo-
zie a numărului de infecții respirato-
rii acute. În acest interval de timp 
s-au înregistrat 6.931 de cazuri de in-
fecții respiratorii acute, cu 31,97 la 
sută mai multe decât în săptămâna 
anterioară.  

La Iași, în ultima 
săptămână, s-a înregistrat 
o explozie a numărului de 
infecții respiratorii acute  
În perioada 13-19 ianuarie 2025, 

la Iași s-au înregistrat 6.931 de cazuri 
de infecții respiratorii acute. Din to-
talul de cazuri, s-au înregistrat 411 in-
ternări, 181 internări la pacienții cu 
infecții virale ale căilor respiratorii 
superioare, 114 internări din cauza 
pneumoniilor și 116 internări din 
cauza gripei. 

„Conform datelor oferite de 
Compartimentul de Supraveghere 
Epidemiologică și Control Boli 
Transmisibile din cadrul Direcției de 
Sănătate Publică Iași, în săptămâna 
13 – 19.01.2025, s-au înregistrat 6.931 
cazuri de infecții respiratorii acute, 
cu 31,97% mai multe față de săptă-
mâna 06 – 12.01.2025: 5.300 sunt in-
fecții virale ale căilor respiratorii 
superioare, 1.317 sunt pneumonii și 
314 cazuri de gripă. În intervalul de 
timp menționat, s-a înregistrat un 
caz de gripă A, confirmat prin test 
RTPCR. În intervalul de timp mențio-

nat, nu au fost înregistrate decese. 
Din analiza stratificată pe grupe de 
vârstă reiese că incidența cea mai 
mare pentru Pneumonii, IACRS și 
Gripă este la grupa de vârstă 15-49 
ani. De asemenea, în săptămâna 13 
– 19.01.2025, au fost raportate 411 in-
ternări, reprezentând 5,92% din nu-
mărul total de cazuri, cu 36 mai 
multe față de saptămâna 06 – 
12.01.2025: IACRS (infecții virale ale 
căilor respiratorii superioare) – in-
ternări – 181; Pneumonii – internări – 
114; Gripe – internări – 116”, au trans-
mis reprezentanții Direcției de Sănă-
tate Publică (DSP) Iași. 

Ieșenii continuă să se 
vaccineze antigripal  
Până în data de 21 ianuarie 2025, 

57.757 de ieșeni s-au vaccinat anti-
gripal. Din totalul de persoane im-
unizate, 55.912 au beneficiat de 
vaccin compensat 100% sau 50%, 
iar 1.845 de persoane au plătit prețul 
întreg al vaccinului antigripal. 

„Cu privire la vaccinarea antigri-
pală, conform ultimelor date centra-
lizate, din luna septembrie și până 
astăzi, 21 ianuarie 2025, s-au vacci-
nat 57.757 persoane din județul Iași, 
din care 55.912 au beneficiat de vac-
cin antigripal compensat 100% sau 
50%, pe baza rețetelor eliberate de  
medicul de familie sau medicul spe-
cialist, cu care s-au prezentat la far-
maciile aflate în contract cu Casa de 

Asigurări de Sănătate, iar restul de 
1.845 au beneficiat de vaccin prin 
achiziție proprie de la aceste farma-
cii”, a transmis DSP Iași.  

Menționăm că, de vaccinare an-
tigripală compensată 100% benefi-
ciază copiii cu vârstă de până la 18 
ani, persoanele peste 65 de ani și 
persoanele cu boli cronice care au 
peste 45 de ani, precum și gravidele. 
Persoanele cu vârstă cuprinsă între 
45 și 65 de ani pot achiziționa vacci-
nul la un preț compensat de 50%. 
Vaccinul antigripal se află încă din 

luna septembrie, iar pentru a bene-
ficia de imunizare ieșenii trebuie să 
se prezinte la medicul de familie 
pentru prescripție. Persoanele care 
nu beneficiază de vaccin compen-
sat îl pot cumpăra din farmacii, pre-
țul variind între 65 și 70 de lei. 
Vaccinul antigripal este cea mai efi-
cientă metodă de protecţie împo-
triva gripei. Amintim că, în perioada 
13 – 19 ianuarie 2025, în județul Iași 
s-a înregistrat o explozie a număru-
lui de infecții respiratorii acute.  

Codruța ȘOROAGĂ
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Explozie a numărului de infecții respiratorii acute, la Iași! 
Peste 400 de persoane au necesitat internare în spital
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Dosar nr. 460/2013 
Data  17.01.2025 

Publicatie de vanzare imobiliara 
Subsemnatul, Iovu Dragos, executor judecatoresc in circumscriptia 

Curtii de Apel Iasi, cu sediul in Iasi, Sfantul Lazar nr. 2, bl. Mihail 
Kogalniceanu, mezanin, Judetul Iasi 

In conformitate cu dispozitiile art. 838 alin. 1 C. pr. civ., aducem la 
cunostinta generala ca, in data de 17.02.2025 ora 13:00, va avea loc la 
sediul B.E.J. Iovu Dragos din Iasi, Sfantul Lazar nr. 2, bl. Mihail 
Kogalniceanu, mezanin, Judetul Iasi, vanzarea la licitatie publica a 
imobilului, situat in Sat Tiganasi - 707555, Comuna Tiganasi, Judetul Iasi, 
constand in teren intravilan in suprafata de 2.128 mp, categoria de folosinta 
arabil, situat in parcela cu nr. 1(897/14/2), avand numar cadastral 413, inscris 
in CF nr. 60130, a localitatii Tiganasi, pe care se afla edificata o 
constructie cu regim de inaltime P+M, cu destinatia probabila de 
locuinta unifamiliala, ce nu este intabulata in Cartea Funciara si nu face 
obiectul urmaririi silite. 

Imobilul descris mai sus este proprietatea lui Prochipiuc Vasile, cu 
domiciliul in Iasi, str. Fantanilor nr. 8C, Jud. Iasi, care datoreaza creditoarei 
SERRAGHIS LOAN MANAGEMENT LTD,, cu sediul social in Cipru, Strovolou 
236, Strovolos 2048 Nicosia cu sediul ales pentru comunicarea actelor in 
Bucuresti - 020339, Str. George Constantinescu nr. 2-4, Sector 2, la Asset 
Portfolio Servicing Romania S.R.L., in calitate de cesionar in drepturi al 
Rabon Credit Solutions Romania S.R.L si creditoarei BT LEASING 
TRANSILVANIA IFN S.A., CIF: RO 7424119, J12/1096/95, cu sediul in Cluj-
Napoca  - 400462, Str.  Constantin Brancusi  nr. 74-76, et. 1, Judetul Cl,uj 
suma de 311.822,70 CHF (la cursul BNR din ziua platii) si 1.112.615,81 Lei, 
debit restant, din care 42.162,45 Lei, cheltuieli de executare silita. 

Preţul la care a fost evaluat imobilul este de 123.000,00 Lei şi a fost 
stabilit de catre expert evaluator Popescu Andra Elena, nr. legitimatie 
19154, membru A.N.E.V.A.R., cu sediul in Iasi, Str. Valter Maracineanu, 
nr. 1D, parter, ap. 6, Judetul Iasi. 

Preţul de pornire a licitaţiei este de 92.250,00 Lei si reprezinta 75% 
din pretul de pornire al primei licitatii. Daca nu se obtine pretul de incepere 
a licitatiei si exista cel putin 2 licitatori, la acelasi termen, bunul va fi vândut 
la cel mai mare pret oferit, dar nu mai putin de 30% din pretul de pornire a 
primei licitatii. Vânzarea se va putea face chiar daca se prezinta o singura 
persoana care ofera pretul de la care incepe licitatia, conform dispozitiilor 
art. 845 alin. (8) C.proc.civ. 

Executarea silita se efectueaza in baza titlului executoriu reprezentat 
de bilet la ordin emis la data de 01.08.2008 scadent la data de 
07.02.2013. 

Prezenta publicatie de vanzare a fost intocmita in conformitate cu 
dispozitiile art. 838 C. pr. civ. si afisata la data de 17.01.2025 la sediul 
Biroului executorului judecatoresc. 

Somam pe toti cei care pretind vreun drept asupra imobilului urmarit 
sa-l anunte pe executorul judecatoresc inaintea datei stabilite pentru 
vanzare. 

Invitam pe toti cei care doresc sa cumpere imobilul sa se prezinte la 
termenul de vanzare, locul fixat si ora stabilita, avand asupra lor acte de 
identitate si pana la aceasta data sa prezinte oferte de cumparare. 

Potrivit dispozitiilor art. 838 alin.1 lit. l) C. pr. civ., ofertantii trebuie sa 
consemneze o cautiune reprezentand 10% din preţul de începere a 
licitaţiei, pe seama si la dispozitia B.E.J. Iovu Dragos, avand C.I.F. RO 
41092982, in contul de consemnari la deschis LIBRA INTERNET BANK S.A., 
SUC. IASI, RO42BREL0002000722050102-ron, 
RO31BREL0002000722050300-usd, RO63BREL0002000722050500-CHF. 

Prezenta publicatie de vanzare contine un numar de una pagini. 
Executor judecatoresc, Iovu Dragos 
R.D.
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Omuleții de la spitalul 
ăsta au luat-o razna cu totul,  
se vedi că nu prea au ocupațiune 
Omuleții de la Spitalul Meletar îs, pe zi ce 

trece, mai razna, altfel nu s-ar explica tâmpeniile 
pi cari li fac. Marți, cică, a fost ziua unei asistenti 
medicale, Pârțău Maricica, și undi s-au gândit să-
i facă urări, dacă nu pi pagina oficială a unității 

medicale, undi au făcut ditamai postarea, cu 
poză, în care asistenta se hlizăște toată cocată, 
de ziceai că îi aniversarea Papei de la Roma. D-
apai, poati oamenii să uită pi pagina asta să vadă 
vreo intervenție chirurgicală mai deosebită, ceva 
informații de interes public, nu că sărbătorește 
tanti Maricica 60 de ani. Cert îi că angajații din 
Spitalul Meletar nu prea au ocupațiune, iar cum 
nu e nici țâpenie de pacient, au timp de postări 
care mai de care mai penibile.  

Era să o mierlească în liftul blocat,  
iar ăia de la ISU l-au luat în bășcălie 
În continuarea rubricii de astăzi, babele vă 

povestesc ce a pățit un ieșean, care era să o 
mierlească, zâlile trecute, într-un lift blocat din 
Vaslui. Spăriet peste măsură, bărbatul a sunat la 
112, de unde a fost direcționat către ISU. De aici 
începi o adevărată aventură, pentru că în loc să 
vină să deblochezi liftul, angajații di la dispecerat 
l-au luat în bășcălie și l-au acuzat cum că inven-
tează subiecte, să-i pună pi ei pe drumuri. Noro-

cul omului a fost că o bunicuță care voia să ia lif-
tul a apăsat pi tăti butoanili și așa l-a salvat și pe 
ăsta blocat, care mai-mai să se sufoci. Domnului 
Oaie, șăful ISU di la Vaslui, ar trebui să-i fie 
oleacă rușine cu astfel di angajați și să ia măsuri, 
până nu se produce vreo tragedie din cauza in-
dolenței lor.  

Dispariție misterioasă la o școală din 
târg! Cucoana directoare nu e de găsit 
Dispariție misterioasă la Școala Ionică 

Frunză din Iași. Directoarea Nicolepsa Crețulescu 
nu e de găsit. La urechile babelor au ajuns niște 
informațiuni cum că părinții o caută disperați pe 
cucoana directoare, dar că acesta nu prea ar da 
pi la școală. Cică dispare atât de des, încât nici 
secretarele nu știu cum s-o mai scoată și pi undi 
să mai inventeze că îi dusă. Acum, babele nu știu 
pi unde cască gura directoarea, poate are vreun 
job par`time sau poate are vreun amantâlc și 
fuge acolo de la muncă. 

Bursa bârfelor

Un bărbat de 28 de ani, din Iași, 
a fost trimis în judecată pentru o 
serie de furturi cu prejudicii. Mai 
întâi, pe 1 februarie 2024, a spart un 
frigider care aparținea unui maga-
zin, de unde a extras 26 de doze de 
suc și energizant. Peste câteva zile, 
11 februarie 2024, a spart geamurile 
unei mașini, de unde singurul lucru 
pe care l-a furat a fost un polizor. 
Prejudiciul total cauzat a fost esti-
mat la peste 700 de lei, iar inculpatul 
și-a recunoscut vina în fața instan-
ței. 

Tânăr din Iași  
a fost judecat după ce a 
furat mai multe doze  
Ieri, 21 ianuarie 2025, a avut loc 

un nou termen la Judecătoria Iași, în 
procesul lui Alin Gabriel Melinte, acu-
zat de furt calificat. Prima faptă s-a 
petrecut pe 1 februarie 2024, în jurul 
orei 21:50. Tânărul a folosit un obiect 
metalic pentru a distruge cele două 
sisteme de închidere ale unui frigi-
der amplasat în fața magazinului SC 
MAGEDDA SRL. Din interior, acesta a 
sustras 26 de doze de suc și băuturi 
energizante, valoarea bunurilor fu-
rate fiind de peste 300 de lei. A doua 
infracțiune a avut loc în noaptea de 
10 spre 11 februarie 2024, în jurul orei 
03:30, când inculpatul a spart gea-
mul din partea dreaptă-spate a unui 
autoturism marca Volkswagen. Ma-

șina, care aparținea persoanei vătă-
mate Ionuț Ionescu, era parcată pe 
strada Șoseaua Națională. După ce 
a pătruns în interior, Melinte Alin Ga-
briel a sustras o geantă în care se 
afla un polizor, obiect evaluat la 450 
de lei. Această faptă a fost încadrată 
juridic ca furt calificat, având în ve-
dere metoda de acțiune.  

„În noaptea de 10 spre 11 februa-
rie 2024, în jurul orei 03:30, prin 
spargerea geamului din partea 
dreaptă din spatele autoturismului 
marca Volkswagen, ce aparține per-
soanei vătămate Ionuț Ionescu și era 
amplasată pe strada Șoseaua Națio-
nală, a pătruns în interior, de unde a 
extras o geantă unde se afla un po-
lizor în valoare de 450 de lei. De ase-
menea, pe 1 aprilie 2024, a fost 
trimis în judecată pentru săvârșirea 
de furt calificat, constând în aceea 
că, la data de 1 februarie 2024, în 
jurul orei 21:50, cu ajutorul unui 
obiect metalic, a distrus cele 2 sis-
teme de închidere a unui frigider cu 
băuturi răcoritoare, amplasat în fața 
magazinului SC MAGEDDA SRL, ce 
aparține acestei unități comerciale, 
din interiorul căreia a sustras 26 de 
doze cu suc și băuturi energizante. 
S-au produs prejudicii în valoare de 
peste 300 de lei”, a declarat judecă-
toarea Irina Băluț, președinte al 
completului de judecată. 

Bărbatul recunoaște  
toate acuzațiile 
Pe 21 ianuarie 2024, Alin Gabriel 

Melinte a fost trimis în judecată pen-
tru cele două infracțiuni. În fața in-
stanței, acesta și-a recunoscut 
vinovăția. 

„Recunosc descrierea faptelor 
exact așa cum au fost descrise. Do-
resc să fiu judecat pe baza acestui 
fapt, că mi-am recunoscut vina. În 
cazul în care sunt declarat vinovat, 
sunt de acord cu prestarea muncii în 
folosul comunității, dacă așa va de-
cide instanța. Nu sunt căsătorit și 
nici copii nu am, deci nu am ce 
pierde. Lucrez fără forme legale”, a 
afirmat în instanță Alin Daniel Me-
linte. Judecătorul Irina Băluț a con-
firmat valoarea prejudiciilor cauzate, 

menționând că persoanele vătămate 
au suferit daune în valoare de peste 
700 de lei. Instanța a rămas în pro-
nunțare, urmând să ia o decizie până 
pe 18 februarie 2025. 

„Instanța constată că, în pre-
zenta cauză, persoanele vătămate 
au avut daune de peste 700 de lei, 
reprezentând daune materiale, 
având în vedere geamurile sparte de 
la mașină și furturile produse. Astfel, 
instanța rămâne în pronunțare până 
pe data de 18 februarie 2025”, a com-
pletat Irina Băluț. 

Astfel, cazul bărbatului care a 
fost judecat după ce a furat mai 
multe doze de suc și energizant ră-
mâne să fie analizat de judecători 
pentru stabilirea unei pedepse. 

Marinela CHIHAI

Un tânăr de 28 ani, din Iași, a ajuns în fața judecătorului după ce a 
furat mai multe doze de suc și energizant. Iată cum a acționat


